

Ungdomskommittén 170207

Närvarande:

Lars Mäkiahö Team 06

Jocke Hagman Team 03

Cathrine Fredriksson Team 04

Jon Team 08

Johanna Team 05

Urban A-pojk och ordförande

Henrik Hannersjö

Lag ej representerade: Team 07

Vi går igenom föregående protokoll

Kick OFF Close DOWN

Hur ska vi göra med detta? Ska vi ha en avslutning eller bara koncentrera oss på en kick-off, inget beslut fattades men det lutade att det räcker med en kick-off och skapar en sådan så gott det går med ideella krafter.

Brev från Team 05

Vi går igenom frågor som Team 05 har runt ett antal punkter.

Frågor och svar, bilaga 1

Kioskgruppen

Frågan om en särskild kioskgrupp ska utses togs upp. Frågan är vilka uppgifter som läggs på denna grupp och hur den ska bemannas.

Intäktsprinciper

Vi har ställt frågan kring ett antal företeelser (överskott från cuper och dess fördelning, intäkter vid extra jobb, intäkter i kiosken, intäkter från puckkastning) Underlag bilaga 2 Vårt förslag när det gäller puckkastning är att de lag som genomför detta får pengarna oavkortat. Svar har dock ej erhållits från styrelsen gällande detta förslag eller ovan.

Fördelningsmodell för säsongen

Urban presenterar ett utkast till fördelning för denna säsong. Skickas nu till styrelsen.

Mattor för fys-träningen och sittunderlag till Halltec

Vi skickar frågan vidare till marknadskommittén, kan det vara en fråga för någon av föreningens sponsorer? Henrik kollar med Micke Eldebäck.

En önskan om gåva till forskningsbaserad organisation, hur närmar vi oss den frågan? UK ställer frågan till styrelsen om den accepteras av berörda parter.

Träningsstider

Utlovade träningstider har gått om intet. Hur har detta skett och vad finns det för skäl bakom? Vem äger frågan? Vår bedömning är att det är en fråga för sportkommittén. En fråga skickas från ungdomskommittén.

Domare

Det finns en uppfattning om att domarverksamheten fungerar dåligt i föreningen. Mail skickas till sportkommittén från ungdomskommittén centralt.

Hockeyskola

Vi diskuterar möjligheten till en hockeyskola modell budget redan till sommaren.

Frågeställningar: Är det en fråga för Conny? Sportkommittén centralt? Vem kan/vill/får driva frågan? Lars pratar med Ersson.

Vår egna cuper

En marknadsföringsfråga som är viktig för oss. Våra cupers helhetsintryck är oerhört viktiga för att man ska vilja återvända till Falun och Falu IF för att åka på hockeycup. Vi ska inte glömma bort att familjer och/eller lag lägger ned pengar och tid på att åka iväg på cup och det är en av ungdomskommitténs viktigaste inkomstkällor. Det vi har pratat om rör boende, mat, bemötande, kringarrangemang, information m.m. Hur ser vi till att skapa de bästa möjligheter för dessa punkter? Kommer att följas upp under senare möten.

Träningsläger

Vi diskuterar att skapa ett koncept med boende, mat, övriga aktiviteter, fys- och isträningsmöjligheter för olika lag för att kunna åka på träningsläger till Falun? Följs upp under senare möten.

Ungdomskommittén 170207

Närvarande:

Lars Mäkiahö Team 06

Jocke Hagman Team 03

Cathrine Fredriksson Team 04

Jon Team 08

Johanna Team 05

Urban A-pojk och ordförande

Henrik Hannersjö

Lag ej representerade: Team 07

Vi går igenom föregående protokoll

Kick OFF Close DOWN

Hur ska vi göra med detta? Ska vi ha en avslutning eller bara koncentrera oss på en kick-off, inget beslut fattades men det lutade att det räcker med en kick-off och skapar en sådan så gott det går med ideella krafter.

Brev från Team 05

Vi går igenom frågor som Team 05 har runt ett antal punkter.
Frågor och svar, bilaga 1

Kioskgruppen

Frågan om en särskild kioskgrupp ska utses togs upp. Frågan är vilka uppgifter som läggs på denna grupp och hur den ska bemannas.

Intäktsprinciper

Vi har ställt frågan kring ett antal företeelser (överskott från cuper och dess fördelning, intäkter vid extra jobb, intäkter i kiosken, intäkter från puckkastning) Underlag bilaga 2 Vårt förslag när det gäller puckkastning är att de lag som genomför detta får pengarna oavkortat. Svar har dock ej erhållits från styrelsen gällande detta förslag eller ovan.

Fördelningsmodell för säsongen

Urban presenterar ett utkast till fördelning för denna säsong. Skickas nu till styrelsen.

Mattor för fys-träningen och sittunderlag till Halltec

Vi skickar frågan vidare till marknadskommittén, kan det vara en fråga för någon av föreningens sponsorer? Henrik kollar med Micke Eldebäck.

En önskan om gåva till forskningsbaserad organisation, hur närmar vi oss den frågan? UK ställer frågan till styrelsen om den accepteras av berörda parter.

Träningstider

Utlovade träningstider har gått om intet. Hur har detta skett och vad finns det för skäl bakom? Vem äger frågan? Vår bedömning är att det är en fråga för sportkommittén. En fråga skickas från ungdomskommittén.

Domare

Det finns en uppfattning om att domarverksamheten fungerar dåligt i föreningen. Mail skickas till sportkommittén från ungdomskommittén centralt.

Hockeyskola

Vi diskuterar möjligheten till en hockeyskola modell budget redan till sommaren.
Frågeställningar: Är det en fråga för Conny? Sportkommittén centralt? Vem kan/vill/får driva frågan? Lars pratar med Ersson.

Vår egna cuper

En marknadsföringsfråga som är viktig för oss. Våra cupers helhetsintryck är oerhört viktiga för att man ska vilja återvända till Falun och Falu IF för att åka på hockeycup. Vi ska inte glömma bort att familjer och/eller lag lägger ned pengar och tid på att åka iväg på cup och det är en av ungdomskommitténs viktigaste inkomstkällor. Det vi har pratat om rör boende, mat, bemötande, kringarrangemang, information m.m. Hur ser vi till att skapa de bästa möjligheter för dessa punkter? Kommer att följas upp under senare möten.

Träningsläger

Vi diskuterar att skapa ett koncept med boende, mat, övriga aktiviteter, fys- och isträningsmöjligheter för olika lag för att kunna åka på träningsläger till Falun? Följs upp under senare möten.